

中国皮革工业协会 会员名录

CHINA LEATHER INDUSTRY ASSOCIATION MEMBERS' DIRECTORY

中国皮革工业协会编

中国皮革工业协会会员名录

1999

中国皮革工业协会

1/2 发 皮 事ろ ま æ ME H Ŋ

时 () 村成 北寅底 6 由

国家轻工业局局长陈士能为皮革工业题词: 实施"二次创业"战略、再创皮革行业辉煌



江泽民主席参观中国轻工业博览会皮革馆 Chairman Jiang Zemin visits Leather Pavilion at China Light Industry Fair.



国家轻王业局陈士能局长参加中国皮革王业协会成立上周年庆典活动 Mr. Chen Shineng, the top leader of National Light Industry Administration, took park in the celebrating activities on the 10th anniversary of founding of China Leather Industry Association.

此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertongbook.com



中国皮革工业协会三届四次理事扩大会议会场 1998年11月20日 北京 The 4th session of the third board meeting of China Leather Industry Association Held on Nov. 20,1998 Beijing



第四届亚洲国际皮革科学技术会议 1998年11月20日 北京 The 4th Asia International Conference of Leather Science and Technology on Nov 20,1998 Beijing



1998年中国国际皮革展开幕典礼 1998年11月23日 北京 The Opening Ceremony to '98 All China Leather Exhibition on Nov.23., 998 Berjing



1998 年香港亚太皮革展中国馆 The Chinese Pavilion at '98 Asia Pacific Leather Fair



- 98 中国真皮标志产品展览会-1998 年11 月 23 日 北京 * 98 Genuine Leather Mark Products Exhibition Held on Nov 23,1998 Beijing



'98 "真皮标志杯"全国皮革服装设计大奖赛 1998 年 10 月 7 日 浙江海宁 The Competition on '98 Genuine Leather Mark Cup for National Leather Clothing Designing on Oct.7,1998 Haining Zhejiang

'98 中国真皮衣王

品牌	企业名称
雪豹	雪豹集团公司
凯撒	凯撒(中国)有限公司
兽王	浙江兽王集团公司
皮鹿丹	镇江皮鹿丹时装有限公司
瑞彪	云南瑞彪集团有限公司
西曼	河北西曼实业集团有限公司
华贝	安徽华贝皮革服饰有限公司
蒙努	浙江海宁蒙努皮革制衣总厂
虎豪	浙江虎豪实业有限公司
成吉思汗	大连成吉思汗皮装有限公司



雪豹集团公司创建于1984年,现有员 工近3000人,总资产近4.3亿元,是国内 皮革行业最大经营规模企业之一和出口创 汇重点企业之一,是中国皮革工业协会副 理事长单位和全国皮衣专业委员会主任委 员单位。

集团公司以皮革服装、皮革为主导产品。兼产皮鞋、丝绸服装等10余个系列产品。97年年产皮革服装170万件,其中 85%以上出口。全年实现产值5.9亿元,完 成销售额5.7亿元,出口创汇达2500万美元。

集团公司已先后在上海、杭州、北京 等全国各大中城市建立了雪豹专卖店,强 有力的销售网络和"雪豹回娘家"等良好 的售后服务使公司产品经销不衰。 Xuebao group company was found in 1984, now it employs about 3000 workers, with general assets of 430 million RMB yuan, it's one of the largest producer and exporter of leather garments in China. The group owns the title of vice director of China Leather Industry Association and chairman of speciality committee of China leather garments, in addition to leather garments and leather, the group also produces 10 kinds of products such as leather shoes, silk garments etc. the group produced 1.7 nullion pcs of leather garments and 85% of the products exported in 1997, with output value of 590 million RMB yuan, sale value of 570 million RMB yuan, export value of USD 25 million.

The group has set up monopolly shops in 20 large and middle cities such as Shanghal, Beijing and Hangzhou etc. the products sales good always because of the strong sales network and the fine after-sale service named "Washing garments at the group".

Xuebao is willing to join hands with you!

实实在在的商品 实实在在的服务

地址 浙江省

iff(Tel) 0573 7





北撤(中国)有限公司是香港在中国大陆 也一的外商独资企业,成立以来,以其卓越 地面的产品设计和精益求精的质量及用料, 赢得了广大消费者的喜爱。公司连续荣获 96, 98年度中国皮革工业协会颁发的"中国 其友农王"光荣称号,荣获1996年中国经工 资金颁发的"中国真皮标志名牌产品"称号, 年被中国保护消费者基金会评为"信得 过产品"和"中国服装优秀品牌"等多项殊 荣。

凯撒(中国)有限公司立足现在,挑战未 来,以积极进取的精神,开拓新的市场领域, 向更高的目标迈进。

Kaiser (China) Co.,Ltd.

Kaiser (China) Co.,Ltd. is a HongKong investment enterprise. The products has good style and quality, and are enjoyed by consumers. It has won the titles of "the King of Chinese Genuine Leather Garment", "the Famous Product with Chinese Genuine Leather Mark", "the Excellent Product of China Garment" and so on.

地址: 广东省汕头市泰山路珠津工业区凯撒大厦 515041

Add: Kaiser Building Zhujin Industrial Zone, 🦲 📋

Taishan Road, Shantou, Guangdong 515041





浙江兽王集团公司

浙江兽王集团公司是国家大型二档 企业,中国服装工业八强企业,全国皮 革行业唯一以利税、销售额进入中国轻 工二百强的企业。浙江省人民政府重点 扶持"五个一批"骨干企业,拥有自营 进出口权,是中国最大规模的皮革服装 生产和销售为主的企业集团。内销遍及 全国主要大中城市,外销欧、美、亚, 公司皮衣设计采用 CAD技术,选

> 用先进设备和大流水工 艺生产,实行1S09000 国际标准和电脑化管 理,产品质量在历 次国家技术监督

抽查中均为合 格。

产品荣获中 国真皮标志名牌 产品、全国用户 满意产品、中国 真皮衣王、浙 江省著名商标 等称号。 ZHEJIANG SHOUWANG GROUP CORPORATIO

Zhejiang Shouwang Group Corporation is a large scale second-class enterprise and among the top



eight enterprise in clothing industry of China. The corporation is also the only one in leather industry that listed in 200 largest enterprises by tax and sales nationally. The conglomerate is the major enterprise, which the Zhejiang People's Government puts the stress on. It has the right to manage exports and imports, and is also the biggest one of enterprises, specialized in producing and selling leather garment. Its domestic sales cover market in all large and medium-sized cities in China; the export sales are conducted as far as in European, American and Asian countries.

The Shouwang brand and products won the titles of the National Users'Satisfaction Products, the Famous Brand and Genuine Leather Mark of China, and the King of Genuine Leather Garment in China,

地址:浙江省杭州市朝晖九区58号 310014

Add:58, Zhaohui Residential District No 9, Hangzhou Zhejiang 310014 电话(Tel): 0571-8805678 传真(Fax): 0571-8055226 E-MAIL:SHOUWANG@PUBLIC1.HZ.ZJ.CN



镇江皮鹿丹时装有限公司

Zhenjiang Piludan Fashionable Dress Co.,Ltd.

皮鹿丹时装有限公司是首批获得中国皮革工业协会颁发的真皮标志的厂家,并先后被授予' 96、'98"中国真皮衣王"称号。"皮鹿丹"牌皮装先后在美国位斯维加斯、日本横滨、意大利罗马、 法國巴黎等地国际博览会上获得好评,"皮鹿丹"商标也分别在意大利、法国、美国、希腊、日本等 囚进行注册。

Zhenjiang Piludan Fashionable Dress Co., Ltd. is one of a few enterprises that first have been confered a title of "The Genuine Leather Mark" by China Leather Industry Association It has also won the honour of "the King of Chinese Genuine Leather Garment" ."Piludan" brand leather garments have been registered in Italy, France, USA, Greece and Japan. The products are warmly welcome at home and abroad market.

地址: 江苏省镇江市丁卯经济技术开发区

Add: Dingmao Economic & Technical Development Zone, Zhenijang, Jiangsu

电话(Tel): 0511-8888882 传真(Fax): 0511-8888887

总经理: 范锁龙





云南瑞彪

集 团 有 限 公 司 始建于1986年, 位于闻名遐迩的"云烟之乡"云南省玉溪 市 在董事长刘玉荣的带领下,已发展成 为西南三省最大的皮革制品集团公司,形 成了集制革,皮制品加工生产和销售为一 体的体系,年产皮革50万标准张,皮服20 万件(套),皮鞋80万双、包件5万个。

十余年来, 瑞彪集团公司不断完善发 展自己、成绩有日共睹, 98年度又荣获"98 中国真皮衣王"称号。

RUIBIAO LEATHER GOODS THE WORLD THENDS ALL ONG TO ME

瑞彪皮具-

Yunnan Ruibiao Group Co. Ltd. lies in famous "capital of yun eigarette"-yuxi of Yunnan province. Ruibian enterprise was established in 1986 under the head of president liu yurong, it has become the largest leather groupcompany of south-east China and built a complete system including tanning, leather products manufacturing and marketing, annual system including tanning, leather products manufacturing and marketing, annual outputs 500 thousand pieces of leather, 200 thousand garments, 800 thousand pairs of shoes and 50 thousand cases & bags.

In the last ten years, Ruibaio Group has been continuously completing and developing itself, achievements it gains are open, in 1998 it gets the title of "the king of 98 Chinese Genuine Leather Garment".



地址: 云南省玉溪市玉江东路 Add: Yujiang East Road, Yuxi City,Yunnan 电话(Tel): 0877-2056968 传真(Fax): 0877-2056659

潮流我拥有

西曼集团有限公司座落在"中国 皮都"辛集市皮革商城中心广场,属省 级集团企业。创业十几年来,在董事长、 杰出青年企业家高金魁的领导下,辛勤 耕耘,奋力进取,走出了一条创中国名 牌之路。

西曼皮装精心设计,精工制作,精 诚服务,使产品展现出名牌风采。"西 曼"皮装1998年被中国皮革工业协会授 予"中国真皮衣王"的光荣称号。

西曼集团将不懈努力,为您提供最 优质的产品和最良好的服务。

Ximan Group Co.,Ltd.is located in "China

Leather Capital"Xinji City. It is a group enterprise of provincial level. The products are meticulous in designing and manufacturing. "Ximan" leather garments have been awarded the title of "the King of Chinese Genuine Leather Garment" by China Leather Industry Association in 1998.

地址: 河北省辛集皮革商业城西曼大厦 052360 Add: Ximan Building Leather Trade City. Xinji Hebei 052360 电话(Tel): 0311-3225768 3228698 3219999 传真(Fax): 0311-3225788





安徽华贝皮革服饰有限公司创建于1993年6月,1995年被国家农业部批准为全国介托乡镇企业集团。1998年6月,公司率先在全国同行业中通过了1SO9002 质量体系认证,也产品的质量有了根本性的保证。随着CIS系统的全面导入,"华贝"品牌的知名度与美誉皮不断提升,1996、1998年连续二届荣获"中国真皮衣王"荣誉称号。现已发展成为资产总值3亿元,员工3000多人的国家大型企业,公司将秉承"创新完美华贝人,诚意奉献服务心"的完整理念,以振兴中国服饰为己任,与各界朋友携手,共创美好未来。

地址: 安徽省宁国市环城南路53号 242300 电话(Tel): 0563-4022009 4025788 4025778 传真(Fax): 0563-4021108 E-mail:huabei @mail.ahwhptt.ret.

Founded in June 1993. Anhui Huabe, Fu Clothing Co.Ltd.was authorized to be one of the first rural and township enterprise groups of our country by China ministry of verselutate in 1995. In June, 1998, the company to k the earliest step in the clothing industry to pass the ISO9002 Comprehensive Qualit. Authentication System, which has helped to guarantee the quality of the products. With the introducting of CIS project comprehensively the reputation of "Huabei" beand has been rising. In 1996 and 1998 she was conferred the honorabe title as "Chinese Genuine Leather Garment Ling" At present our company has developed

into a large-sized enterprise with a total capital value of 300 million RMB and a faculty of over 3000.She is taken as "Star Enterprise" and one of the fifteen key enterprise groups of Anhui province. Huabei people will inherit the operational thoughts of "Innovation, perfection, sincerity, devoted service" take the task of rejuvenating Chinese clothing industry as our own duty and expect to create a brilliant future hand in hand with the friends from all lines and all over the world.

Location: 53# Huancheng Road(S).Ningguo Anhui 242300



蒙努皮革制衣总厂 Mengnu Leather Clothing **General Factory**

浙江海宁蒙努皮革制衣总厂是专业生产高中档男女系列皮装的企业。多年来奉 行"一流的产品、一流的企业、一流的员工素质、一流的员工待遇"的企业宗旨,通 过全厂500名员工的共同努力,使企业在激烈的市场竞争中立于不败之地。

蒙努皮装由一流的设计师精心设计,由先进的进口设备打样成型,经过巧妙而 精细的缝制,一件融合了神秘的东方色彩和时尚的欧陆风情的蒙努皮装就奉献到消 费者手中。

金业发展的三个方向:

consumers.

- 1、更强势的易牌形象和真正的国际名牌。
- 2、产业技术的深化和产品设计、工艺的研展。
- 3、市场调研的深入和全方位的售后服务。

Zhejiang Haining Mengnu Leather Clothing General Factory is a specified factory in producing medium and high grade leather garments. It has more than five hundred employees. The products are designed by the famous designers, and produced by using imported equipments. The products mix together mystical eastern color with

fashional European style and are warmly welcome by



ZHEJIANG HALNING MENG NULLEAD

地址:浙江省海宁市农丰桥 314400 Add: Nongfengqiao, Haining, Zhejiang 314400 电话(Tel): 0573-7029058 传真(Fax): 0573-7024898